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Zaključek poletne Pisane Loke

RA SORA, 06.09.2010, DOBER DAN, GORENJSKA, 14.00

VODITELJICA: S koncertom skupin Chatte noire in Društvo mrtvih pesnikov se je minulo soboto zaključila
poletna Pisana Loka. Sobotni glasbeni večeri so bili letos dobro obiskani, čeprav je organizatorjem nekaj
preglavic povzročalo tudi vreme. Tako je bilo tudi tokrat. Krištof Bozovičar, programski koordinator pri
Mladinskem kulturnem centru Pri rdeči Ostrigi.
KRIŠTOF BOZOVIČAR: mislim, da je bil projekt uspešen, sicer nam je malo vreme nagajalo, tako da najlepši
koncert z Eldo Viler, Majo Keuc in Kristino Rajgelj nam je odpadel, smo pa ta koncert prestavili na 10.
december, ki bo najbrž v Sokolskem domu. Druga dva eventa, dogodka sta bila zelo lepa. Neca Falk je
privabila mnogo otrok, Društvo mrtvih pesnikov smol na žalost en teden kasneje delali, tudi vreme nas
je malo presenetilo, ampak še zmeraj zelo lušten večer.
VODITELJICA: Na zadnjem koncertnem večeru je poleg članov Društva mrtvih pesnikov nastopila mlada
škofjeloška skupina Chatte noir, ki jo na kratko predstavljata pevka Tina Veselinovič in kitarist Gregor
Prosen.
TINA VESELINOVIČ: Mi smo skupina Chatte noir, zdaj obstajamo že štiri leta, ukvarjamo se v bistvu še
najraje z našo avtorsko glasbo, drugače pa počasi zdaj delamo na tem mogoče, da bomo v kratkem lahko
tudi do kakšne plošče prišli.
GREGOR PROSEN: Pred domačimi igrati je zmeraj fino, zmeraj je malo nervoze, fino je, no.
VESELINOVIČ: Jaz bi tukaj v bistvu rada še povedala, da sem hvaležna, da smo imeli možnost nastopat
zaradi tega, ker to smo si vsi mi zelo želeli nastopit v centru Škofje Loke.
VODITELJICA: Pri Pisani Loki je letos sodelovala razširjena projektna skupina, ki so jo poleg študentov in
Zavoda O sestavljali še Občina Škofja Loka, Razvojna agencija Sora, Lokalna turistična organizacija Blegoš,
Trgovina Paleta, Plesna šola Ritmoloko in Turistično društvo Škofja Loka. Marko Pleško o poletju v mestu.
MARKO PLEŠKO: Se mi zdi, da letošnje poletje je bilo kar uspešno, obiska je bilo zadosti, tudi zanimivi
izvajalci, pester izbor izvajalcev, tako da mislim, da je bilo uspešno poletje. Dalmatinska klapa je mislim,
da privabila največ obiskovalcev v letošnjem poletju. Tako naprej, jaz mislim, da bo kar v redu.
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